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Dekanica, prof. dr. sc. Aleksandra Deluka-Tibljaš, pozdravlja nove članove Fakultetskog vijeća, izabrane predstavnike 
zaposlenika, nastavnika i suradnika, potom i ostale, te utvrđuje postojanje kvoruma za održavanje sjednice i donošenje 
pravovaljanih odluka odnosno zaključaka. 
Zatim prelazi na čitanje predloženog Dnevnog reda. 
Jednoglasno se usvaja sljedeći 
 

D N E V N I   R E D 
 

1.  Usvajanje zapisnika 2. redovite sjednice Fakultetskog vijeća u 2014. godini 
2. Usvajanje zapisnika 1. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća u 2014. godini 
3. Izvješća: dekana, prodekana i predstavnika studenata 
4. Raspis natječaja za izbor jednog suradnika u suradničko zvanje i na radno mjesto asistent iz znanstvenog 

područja tehničke znanosti, znanstveno polje građevinarstvo, znanstvena grana prometnice, na određeno puno 
radno vrijeme, zamjena asistentice na bolovanju na Katedri za prometnice 

5. Odluka o imenovanju povjerenstva za ocjenu teme disertacije Marijane Cuculić, mag.ing.aedif 
6. Usvajanje izvještaja o radu suradnika u suradničkom zvanju asistent u 2013. godini 
7.  Usvajanje izvještaja o provedbi Strategija Fakulteta u 2013. godini 
8. Usvajanje samoanalize u postupku vanjskog vrednovanja sustava za osiguravanje kvalitete Fakulteta u 2014. 

godini 
 

 
Točka 1. Usvajanje zapisnika 2. redovite sjednice Fakultetskog vijeća u 2014. godini 
 
Zapisnik 2. redovite sjednice Fakultetskog vijeća u 2014. godini se jednoglasno usvaja. 
 
Točka 2. Usvajanje zapisnika 1. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća u 2014. godini 
 
Zapisnik 1. izvanredne sjednice Fakultetskog vijeća u 2014. godini se jednoglasno usvaja. 
 
Točka 3. Izvješća: dekana, prodekana i predstavnika studenata 
 
Dekanica, prof. dr. sc. Aleksandra Deluka-Tibljaš, započinje svoje izvješće informacijom o završetku hrvatsko-japanskog 
projekta pod nazivom „Risk Identification and Land-Use Planning for Disaster Mitigation of Landslides and Floods in Croatia“, te 
čestita voditeljici Projekta, prof. dr. sc. Nevenki Ožanić, i ostalima koji su sudjelovali na Projektu. Članovi Vijeća pljeskom 
izražavaju čestitke. Prof. Ožanić zahvaljuje se na čestitkama te informira prisutne o iskazu interesa MZOS za nastavkom 
Projekta, ujedno podsjeća da je sva oprema koja je nabavljena za vrijeme trajanja Projekta sada u našem vlasništvu, a direktor 
Hrvatskih voda obvezao se održavati svu tu opremu 
Dekanica potom informira o odobravanju projekta Istraživačke infrastrukture na Kampusu Sveučilišta u Rijeci te čestita prof. 
Ožanić kao prorektorici ispred Sveučilišta, i osobito prodekanu Gordanu Jeleniću koji koordinira rad na pripremi projekta na 
Fakultetu. Zahvaljuje na uloženom trudu i čestita svim voditeljima laboratorija i nastavnicima koji su aktivno sudjelovali na 
pripremi Projekta. 
Dekanica dalje informira o završetku natječaja za dodjelu sveučilišnih potpora. Napominje da su neke evaluacije još u tijeku. Broj 
potpora, a time i novčana sredstva koja su dodijeljena Fakultetu se procjenjuje kao uspjeh za Fakultet s obzirom na veličinu i 
broj nastavnika. Dekanica informira da su sredstva doznačena Fakultetu. 
Dekanica dalje nastavlja izvješće informacijama sa sjednica Senata: Usvojen je novi Pravilnik o izborima u zvanja i na radna 
mjesta Sveučilišta u Rijeci o čemu će više biti govora unutar tematske točke na sljedećoj sjednici Vijeća. Na javnoj raspravi je još 
Pravilnik o postupku reizbora u zvanja te poziva prisutne da se aktivno uključe. 
Potom govori o glavnoj temi posljednje dvije sjednice Senata koje su se održale u razmaku od 15 dana – kadrovskoj politici na 
Sveučilištu. Na zadnjoj Sjednici na koju je Rektor donio materijal za raspravu, postavljena su mnoga pitanja, jedno od njih je 
svakako pitanje solidarnosti među sastavnicama vezano uz kadrovske planove. Dekanica smatra da Fakultet treba štititi svoje 
interese a to su povećanje broja nastavnika u znanstveno nastavnim zvanjima i ne prepuštati višak ZKZ-a drugim sastavnicama 
za realizaciju njihovih kadrovskih planova. Iz MZOS su stigle nepovoljne vijesti da se načelno neće podržati cjepkanje većeg 
koeficijenta na puno manjih što kadrovski plan Fakulteta dovodi u pitanje. Rektor je obećao riješiti to pitanje s pomoćnicom 
Ministra. Dekanica se dalje osvrće na postupak produženja radnog odnosa nastavnicima iznad 65 godina: Do donošenja kriterija 
Nacionalnog vijeća za znanost primjenjuju se kriteriji sukladno izmjenama i dopunama Zakona o znanstvenoj djelatnosti i 
visokom obrazovanju. Procedura započinje odlukom Vijeća sastavnice. Na teret vlastitih prihoda ili na teret projekata, sastavnica 
može sama produljiti ugovore o radu zaposlenicima starijima od 65 godina. Sukladno iskazanom kadrovskom planu, natječaje 
treba raspisivati sukcesivno kako bi se određenom dinamikom prenosili koeficijenti. Dekanica dalje informira o kadrovskim 
promjenama u stručnim službama: nakon umirovljenja Jadranke Munitić na radno mjesto voditeljice Ureda dekana raspoređena 
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je Snježana Čop, najprije odlukom dekana, a potom i temeljem suglasnosti MZOS. U zamjenu za upražnjeno radno mjesto, 
Fakultetu je odobreno raspisivanje javnog natječaja za zapošljavanje laboranta. Dekanica napominje kako će se ubuduće 
kadrovski planovi Fakulteta temeljiti na odlascima zaposlenika – u mirovinu ili na drugi način. Potom izlaže plan umirovljenja za 
2014.  Upoznaje članove Vijeća sa sastancima koji su održani sa šefovima katedri gdje su dogovoreni kriteriji, osnovni 
(popunjavnje mjesta u ustrojbenoj jedinici sa koje je netko umirovljen, nastavnia norma, rokovi napredovanja, postojanje izbora u 
znanstveno zvanje, osiguravanje jednolikog razvoja svih ustrojbenih jedinica) i dodatni (ocjene u anketama, nastavna i 
znanstveno-istraživačka izvrsnost). Ovogodišnje umirovljenje bi omogućilo napredovanje jednog izvanrednog profesora u 
redovitog, dva docenta u izvanrednog profesora, tri viša asistenta u docenta te zapošljavanje jednog znanstvenog novaka u 
zvanju docent. Rektoru sada slijedi pregovaranje u narednim tjednima oko pojedinačnih kadrovskih planova sastavnica. 
Dekanica se nada da će Fakultet dobiti najviše što može ako već ne može sve od planiranog. 
Nakon izlaganja dekanice o ovoj temi, razvila se kraća rasprava u kojoj su sudjelovali članovi Vijeća: prof. Ožanić ističe da su od 
MZOS išle sasvim drugačije informacije te da je sastavnicama dozvoljeno utrošiti koeficijente na način na koji im to odgovara, 
jedini uvjet je bio da se ne probija ZKZ. Zaposlenici za koje je već bilo dogovoreno da će napredovati i za koje je temeljem tih 
dogovora Sveučilište izdalo suglasnosti, nisu dobili suglasnosti MZOS te promjene nisu prošle na print listi.  
Na kraju podnošenja svog izvješća, dekanica obavještava da će se 26. i 27.06. upriličiti obilježavaje 45 godina Fakulteta te 
poziva članove Vijeća da se uključe u kreiranje programa.                     
 
Prodekanica za osiguravanje kvalitete i razvoj, izv. prof. dr. sc. Barbara Karleuša, ukratko informira o posjeti  Povjerenstva 
za unutarnju prosudbu sustava kvalitete dana 12.03.2014. Zahvaljuje svima koji su sudjelovali u razgovoru s Povjerenstvom. 
Prema neslužbenim informacijama, Fakultet je prošao dobro, međutim po zaprimanju službenog izvješća uključit ćemo 
komentare u poboljšanje kvalitete cijelog sustava. Prodekanica obavještava da smo nedavno dobili odluku o imenovanju 
stručnog povjerenstva vanjske neovisne prosudbe sustava za kvalitetu. To je ozbiljan postupak koji rezultira izdavanjem ili 
neizdavanjem certifikata. Za taj posjet potrebno je pripremiti cijeli niz dokumentacije od koje je dio i Samoanaliza koju danas 
usvajamo u okviru posljednje točke dnevnog reda. 
Prodekanica potom informira o info štandu vezano uz Erasmus aktivnosti  koji će se početkom mjeseca postaviti na Fakutetu. 
Sada se naziva Erasmus + . Dozvoljava mogućnost da studenti u roku od 12 mjeseci od završetka studija mogu obavljati praksu 
na Erasmusu u trajanju od 12 mjeseci uz uvjet prethodnog ispunjenja kriterija. Na Erasmusu mogu sudjelovati i vanjski suradnici 
što do sada ije bilo moguće i sl.  
 
Prodekan za znanstveno-istraživački rad i međunarodnu suradnju, prof. dr. sc. Gordan Jelenić, započinje svoje izvješće 
informacijama o sveučilišnim potporama koje su podijeljene u dvije kategorije: za postojeća istraživanja i inicijalne potpore 
mladim istraživačima. Na našem Fakultetu prijavljeno je 16 potpora za nastavak istraživanja i 1 inicijalna potpora. Postupak je 
bio potpuno javan što se pokazalo da nije slučaj s drugim fakultetima. 13 potpora je odobreno, od traženih 800.000,00 kn 
odobreno je 546.000,00 što je vrlo dobro s obzirom da smo očekivali između 300.00,00 i 350.000,00 kn. 3 potpore nisu 
odobrene međutim, iz razloga što postupak ocjenjivanja nije još dovršen. Nakon dodatne evaluacije možemo očekivati da i te 
potpore budu odobrene. 
 
Prodekanica za poslovne odnose, izv. prof. dr. sc. Diana Car-Pušić, započinje svoje izvješće informacijama o nadzoru koji 
se vršio na Fakultetu iz područja protupožarne zaštite. Podsjeća prisutne na svoje izvješće s posljednje sjednice Vijeća. U 
međuvremenu, 03.03.2014. stiglo je rješenje inspektora kojim se Fakultet obvezuje otkloniti uočene nedostatke u roku od 30 
dana od dana zaprimanja rješenja. Do isteka roka 03.04.2014. izvršeno je otklanjanje svih nedostataka. Izvijestit će se pisanim 
putem u naznačenom roku inspektor zaštite od požara, te će se izvješću priložiti dokazi o uklanjanju nedostataka. 
Prodekanica dalje obavještava o radovima na uređenju okoliša i zelenih krovova koji su pri kraju. Odabrana je najpovoljnija firma 
koja nije u sustavu PDV-a  što nam odgovara. Odabrano rješenje ne iziskuje posebno održavanje, a samim tim ni dodatne 
troškove. Prodekanica dalje informira o održanom inicijalnom sastanku Odbora za suradnju sa zajednicom i gospodarstvom na 
kojemu je iskazan interes za potencijalne zajedničke istraživačke teme. 
Prodekanica se dalje osvrće na nabavu računala: izvještava da je instalacija u zadnjoj fazi, da se nabavljaju nova računala za 
informatički kabinet te će dio starijih računala biti usmjeren u predavaonice za potrebe prezentiranja tijekom predavanja.  
 
Predstavnica studenata, Sara Grbčić, izvještava o pripremama za Građevinijadu koja će se ove godine održati u Budvi. Danas 
i sutra održava se Zagreb Underground na kojemu sudjeluje 10 studenata Fakulteta. Predstavnica studenata završava kratko 
izvješće informacijom sa Senata na kojemu su raspisani studentski izbori. 
 
Točka 4. Raspis natječaja za izbor jednog suradnika u suradničko zvanje i na radno mjesto asistent iz znanstvenog 
područja tehničke znanosti, znanstveno polje građevinarstvo, znanstvena grana prometnice, na određeno puno radno 
vrijeme, zamjena asistentice na bolovanju na Katedri za prometnice 
 
Nakon kraćeg obrazloženja Dekanice, jednoglasno se donosi 
 

O D L U K A 
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1. Odobrava se raspisivanje javnog natječaja za izbor jednog suradnika u suradničko zvanje i na radno mjesto 

asistent za znanstveno područje tehničke znanosti, znanstveno polje građevinarstvo, znanstvena grana 
prometnice, na Katedri za prometnice, na određeno puno radno vrijeme do povratka djelatnice s bolovanja. 

2. Imenuje se Stručno povjerenstvo za provođenje postupka izbora iz točke 1., u sastavu: 
 

1. Izv. prof. dr. sc. Aleksandra Deluka-Tibljaš 
2. Izv. prof. dr. sc. Barbara Karleuša 
3. Izv. prof. dr. sc. Željko Arbanas. 

3. Za pisanje Izvješća zadužuje se prvi član Stručnog povjerenstva.  

Točka 5. Odluka o imenovanju povjerenstva za ocjenu teme disertacije Marijane Cuculić, mag.ing.aedif 
 
Na prijedlog Odbora za poslijediplomski studij, jednoglasno se donosi  

 
O D L U K A  

 
1. Utvrđuje se da Marijana Cuculić, mag. ing. aedif. studentica poslijediplomskog sveučilišnog studija 

Građevinarstvo na Građevinskom fakultetu Sveučilišta u Rijeci, ispunjava propisane uvjete za obranu teme 
doktorskog rada pod nazivom „Numerički model toplinske ravnoteže kolnika“. 

2. Imenuje se Povjerenstvo za ocjenu teme disertacije Marijane Cuculić, mag. ing. aedif., u sastavu: 

1. Prof. dr. sc. Gojko Balabanić 
2. Izv. prof. dr. sc. Željko Arbanas 
3. Izv. prof. dr. sc. Aleksandra Deluka-Tibljaš 
 

3. Obrani pored članova Povjerenstva, prisustvuje mentor prof. dr. sc. Ivica Kožar.  
 
Točka 6. Usvajanje izvještaja o radu suradnika u suradničkom zvanju asistent u 2013. godini 
 
Nakon kraćeg obrazloženja Prodekana za znanstveno-istraživački rad i međunarodnu djelatnost, jednoglasno se donosi 

 
O D L U K A 

 
Usvaja se izvještaj o radu suradnika u suradničkom zvanju asistent u 2013. godini. 
 

Točka 7. Usvajanje izvještaja o provedbi Strategija Fakulteta u 2013. godini 
 

Nakon kraćeg obrazloženja Prodekanice za osiguravanje kvalitete i razvoj, jednoglasno se donosi  
 
 
                                                                                            O D L U K A 
 

1. Usvaja se izvještaj o provedbi Strategije Fakulteta u 2013. godini. 
 
2. Izvještaj iz točke 1. čini sastavni dio ove odluke. 

 
 
Točka 8. Usvajanje samoanalize u postupku vanjskog vrednovanja sustava za osiguravanje kvalitete Fakulteta u 2014. 
godini 
 
Nakon kraćeg obrazloženja Prodekanice za osiguravanje kvalitete i razvoj, jednoglasno se donosi  

 
O D L U K A 

 
1. Usvaja se Samoanaliza za postupak vanjske neovisne periodične prosudbe sustava osiguravanja kvalitete. 
 
2. Samoanaliza iz točke 1. sastavni je dio ove odluke. 
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Po okončanju dnevnog reda, Dekanica zaključuje sjednicu u 13:25 sati.  
 
 
 
 Zapisničarka:                                                                                                            Dekanica: 
 
Tanja Malec, mag. iur.                                                                           Izv. prof. dr. sc. Aleksandra Deluka-Tibljaš 
 

 

 


